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Andrzej Golgbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Pan

dr Marek Wojtkowski

Prezyd e nt M i a sto Wloclawek

Szanowny Panie Prezydenci

W imieniu mieszkaric6w Wtoclawka zwracam siq z uprzejmq prosbq o zamontowanie
wiqkszej ilo6cilawek na osiedlu Kazimierza wielkiego i osiedlu Zazamcze.
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